
Zápisnica 

zo XI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 02.07.2020  

v sále KD v Nemciach o 18.00 hodina. 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení:  Ing. Janovec Michal 

                           Mgr. Géciová Kristína 

 

Program: 

 

1. Otvorenie,  schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

3. Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ  zo dňa 21.05.2020 

4. Nájomné prevádzky Pohostinstvo Nemce-CERN, s.r.o. od 01.08.2020 

5. Zmena pri spevnení plochy pri KORUNE, s.r.o. 

6. Nepovinný prídel do Rezervného fondu 

7. Rôzne 
      

K bodu č. 1 – Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva /´dalej len OZ/ otvorila a prítomných poslancov 

a občanov obce privítala starostka obce.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia. 

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Vladimír Bugáň, Ing. Ján Slovák a Mgr. Katarína 

Sedliaková.  

Za overovateľov zápisnice boli určení: Eva Tóthová a Oľga Kostiviarová. 

Za zapisovateľa bola určená Ing. Mira Varlová. 

 

K bodu č. 3 - Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ  zo dňa 21.05.2020. 

OZ skonštatovalo, že uznesenia č. 115, 116, 117, 118, 119, 120, 121, 122, 123 a 124 sú 

splnené a uznesenia č. 51, 54 a 62 sú v priebehu plnenia. 

 

K bodu č. 4 – Nájomné prevádzky Pohostinstvo Nemce-CERN, s.r.o. od 01.08.2020 

V uznesení č. 114 Obce Nemce je uvedené odpustenie nedaňovej pohľadávky – CERN, s.r.o, 

Mičinská cesta 35, Banská Bystrica v sume 400,- € mesačne za prenájom priestorov 

Pohostinstva, Nemčianska cesta 93, Nemce počnúc dňom 01.04.2020 až do času, kým bude 

platné nariadenie Úradu verejného zdravotníctva Slovenskej republiky číslo OLP/2576/2020 

zo dňa 12.03.2020 a zrušené v zmysle § 27 ods. 5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce zo dňa 28.06.2012.  

Majiteľ pohostinstva ústne požiadal p. starostku o odpustenie nájmu aj v nasledujúcom období. 

OZ skonštatovalo, že odpustenie pohľadávky bude v trvaní do 01.09.2020 s tým, že od tohto 

termínu bude v platnosti Nájomná Zmluva v plnom rozsahu.  

Zároveň obecné zastupiteľstvo vyzvalo p. starostku, aby využila možnosť pomoci štátu 

a podala žiadosť na refundáciu k nájmu v súlade s https://www.zmos.sk/zmeny-pri-penaznych-

prispevkoch-na-kompenzaciu-tzp--oznam/mid/405616/.html#m_405616. 

https://www.zmos.sk/zmeny-pri-penaznych-prispevkoch-na-kompenzaciu-tzp--oznam/mid/405616/.html#m_405616
https://www.zmos.sk/zmeny-pri-penaznych-prispevkoch-na-kompenzaciu-tzp--oznam/mid/405616/.html#m_405616


 

K bodu č. 5 - Zmena pri spevnení plochy pri KORUNE, s.r.o. 

P. starostka priamo na zasadnutí obecného zastupiteľstva predložila na stôl tri cenové ponuky 

v papierovej podobe k vypracovanému projektu: „Spevnené plochy p. č. 451/2 Nemčianska 

cesta – Nemce“, vypracované projektantom Ing. Orságom Dušanom – EKOPROL B.B.  

Na základe predloženého projektu vyzvala p. Sedliaková na komunikáciu s projektantom vo 

veci odvodnenia telesa spevnených plôch a odvádzania dažďových  vôd. Nesúhlasí 

s technickým návrhom projektanta a má obavu o podmývanie panelového domu Nemčianska 

cesta č. 9/11/13.  

Vzhľadom na predloženie cenových ponúk až v termíne zasadnutia OZ, p. Varlová vzniesla 

námietky voči predloženiu ponúk a návrhu na výber uchádzača o dielo. Materiál mal byť 

poskytnutý v predstihu tak, aby bolo možné pripraviť sa na výber zhotoviteľa. 

Predseda stavebnej komisie p. Caban v súvislosti s predloženou technickou požiadavkou voči 

projektantovi, odporúčal p. starostke, aby zorganizovala pracovné stretnutie na mieste 

realizácie projektu s tým, že sa bude hľadať alternatívne riešenie ku vznesenej požiadavke. Ak 

bude výsledkom pracovného stretnutia doplnenie technického riešenia, tieto budú následne  aj 

podkladom k spracovaniu nových cenových ponúk.  

V tejto súvislosti bolo zahájené hlasovanie vo veci doplnenia technického zásahu do projektu 

s cieľom odvodnenia zo spevnených plôch. Hlasovaním OZ nedošlo k vyriešeniu situácie. 

Následne bol bod č. 5 programu z XI. zasadnutia OZ: Zmena pri spevnení plochy pri KORUNE, 

s.r.o. odložený na prerokovanie na najbližšie rokovanie OZ, resp. do boby pracovného stretnutia 

s projektantom. 

K bodu č.6 - Nepovinný prídel do Rezervného fondu 

Ekonómka obce, p. Hudecová informovala o zmenách v rozpočtových pravidlách  pre obce 

a možnosti využitia Rezervného fondu na najbližšie obdobie. Obecné zastupiteľstvo prijalo 

predložený návrh k Rezervnému fondu v znení uvedenom v uznesení č. 129. 

K bodu č. 7 - Rôzne 

p. Hudecová 

- informovala o vykonaných prácach na Obecnom cintoríne, ktoré vykonali dobrovoľný hasiči 

Obce Nemce /opakovane 13 členov/. Boli vykopané jamy na osadenie stojok zábradlia, 

osadenie zábradlia do betónu, betónovanie, zvarenie zábradlia, výbrus zábradlia, náter 

zábradlia. 

 

p. Bugáň  

- požiadal o vysvetlenie nezrovnalosti v schválení rozpočtu k pripravovanému investičnému 

zámeru . Vzhľadom na zistenie, že nemal k porovnaniu poskytnuté úplné podklady, bude vec 

riešiť v najbližších dňoch individuálne s ekonómkou obce a p. starostkou. 

 

p. Kohútová  

-vyzvala Obecné zastupiteľstvo o konkrétna termín, kedy bude „cesta“ pri KORUNE.  

- vyzvala obec o urýchlené prečistenie dažďových vpustí na sídlisku, ktoré sú značne zanesené 

a neslúžia svojmu účelu 

- upozorňuje na potrebu dobudovania rigolov, ktoré by z časti regulovali odvod dažďových vôd 

na sídlisku 



- požaduje o rozšírení spevnených plôch pred panelovým domom tak, aby bolo možné šikmé 

státie parkujúcich áut 

- vyzvala Obecné zastupiteľstvo, aby čím skôr dospelo k odsúhlaseniu projektu spevnených 

plôch pri KORUNE a tým navyšovalo cenu diela. 

 

K uvedeným podnetom reagovala p. starostka, kde vysvetlila, že vo veci čistenia dažďových 

vpustí  opakovane komunikuje s prevádzkovateľom kanalizácie. Má prisľúbené čistenie, ale  

nevie zabezpečiť presný termín, kedy bude vykonané. 

K dobudovaniu rozšírenia spevnených plôch pred panelovým domom informovala p. starostka, 

že vie o uvedenej situácie a je v pláne realizovať rozšírenie pri realizovaní investičného zámeru 

Revitalizácie vnútrobloku. Po dohode s realizačnou firmou. 

K výzve o urýchlenie výstavby spevnených plôch pri KORUNE reagovala p. Varlová, kde 

upozornila, že je potrebné doriešiť projekt, ktorý je podkladom k realizovaniu diela. Ide 

o nemalú investíciu a plochy sa budú budovať na niekoľko rokov, nie tak, aby bolo potrebné 

ich o nemalú chvíľu opravovať.  

p. Koreň 

- požiadal o upresnenie , kto zadával podklady k vypracovaniu projektu pre spevné plochy pri 

KORUNE 

- požaduje nápravu v odpadovej politike v Obci. Upozornil na  málo kontajnerov a ich 

nesprávne rozmiestnenie na ploche sídliska 

 

K podkladom pre projektanta reagovala p. starostka, s tým, že úlohu pre projektanta 

a komunikáciu vybavovala ona osobne, pri obhliadke priamo na tvare miesta bol prítomný aj 

predseda stavebnej komisie p. Caban. 

 

K odpadovej politike na sídlisku reagovala pani starostka, kde ubezpečila,  že situáciu rieši, 

komunikuje s Marius Pedersen, vyžaduje nové zberné nádoby hlavne na plasty a komunálny 

odpad. Pre umiestnenie kontajnerov, môže Obec vychádzať len z podmienok, ktoré má  -

obecných plôch je veľmi málo. 

Stojisko odpadov pri zastávke je v riešení, bola podaná žiadosť v rámci výzvy a vec je v polohe 

posudzovania.  

 

 

      Nakoľko bol program OZ vyčerpaný, p. starostka zasadnutie OZ ukončila. 

 

 

Zapísala: Ing. Mira Varlová                     

 

 

 

Overovatelia:            Oľga Kostiviarová          ....................................... 

 

                                  Eva Tóthová                   ....................................... 


